
Ljubljana, 19. 02. 2023
Z A P I S N I K

3. redne seje ŠS UL PEF,

z dne 15. 02. 2023

Prisotni: Nika Bedek, Vitjan Črešnar Štaus, Tina Fabjan, Lara Gašpar, Ema Hajdenkumer, Živa Jakšić Ivačič, Nina
Kranjec, Liza Lozar Zajec, Katarina Novak, Maja Otič, Domen Perovšek, Patricija Primožič, Hana
Rožman, Nina Stropnik, Zala Tostovršnik

Vabljeni: Lea Arzenšek, Nika Bedek, Nina Češnovar, Vitjan Črešnar Štaus, Deja Dekleva, Tina Fabjan, Lara
Gašpar, Ema Hajdenkumer, Živa Jakšić Ivačič, Nina Kranjec, Viktorija Kvas, Liza Lozar Zajec, Katarina
Novak, Maja Otič, Domen Perovšek, Patricija Primožič, Hana Rožman, Bor Stepišnik, Nina Stropnik,
Klemen Šparemblek, Zala Tostovršnik, Metka Knez, Viktor Velichkovski

Opravičeno odsotni: Lea Arzenšek, Nina Češnovar, Deja Dekleva, Viktorija Kvas, Bor Stepišnik, Klemen
Šparemblek

DNEVNI RED:
1. Potrditev dnevnega reda
2. Potrditev zapisnika 2. redne seje ŠS UL PEF ter 3. in 4. dopisne seje ŠS UL PEF
3. Poročilo predsedstva ŠS UL PEF
4. Poročilo predstavnikov komisij Senata UL PEF
5. Dopis vodstvu glede udeleževanja predstavnikov študentov na oddelčnih sestankih
6. Finančne prošnje
7. Promocijski material
8. Pregled projektov
9. Študentska mnenja
10. Pobude in vprašanja
Seja se je pričela ob 18.02 z ugotovitvijo sklepčnosti.

1. Potrditev dnevnega reda

1. SKLEP: ŠS UL PEF potrdi dnevni red.

Glasovanje: ZA 15 glasov.

Sklep je sprejet.



2. Potrditev zapisnika 2. redne seje ŠS UL PEF ter 3. in 4. dopisne seje ŠS UL PEF

2. SKLEP: ŠS UL PEF potrdi zapisnik 2. redne seje ŠS UL PEF ter 3. in 4. dopisne seje ŠS UL PEF.

Glasovanje: ZA 15 glasov.

Sklep je sprejet.

3. Poročilo predsedstva ŠS UL PEF

Predsednica Lara Gašpar poroča o dogajanju na Senatu UL PEF, na katerem so sporočili, da bo preureditev

študentskih anket prevzela naša fakulteta. Razpisale so se tudi štipendije za študente, ki bodo v štud. letu 2023/24

vpisani v 1. letnik univerzitetnega študijskega programa prve stopnje dvopredmetni učitelj, in sicer smer

matematika, tehnika, računalništvo, kemija ali fizika. Prav tako so se razpisale štipendije za študente, ki bodo v

štud. letu 2023/24 vpisani v 1. letnik magistrskega študijskega programa druge stopnje poučevanje, smer

predmetno poučevanje (eno predmetno področje: matematika, fizika, kemija; dve predmetni področji:

matematika, fizika, kemija, tehnika, računalništvo), socialna pedagogika, specialna in rehabilitacijska pedagogika

ter logopedija in surdopedagogika.

Podpredsednica Katarina Novak poroča o dogajanju na Informativi, ki je bila uspešno izvedena. Pozitivno je

predvsem to, da je bilo na stojnici veliko povpraševanja za študijski program DU MA-TE-RA-FI.

Podpredsednica Katarina Novak in Liza Lozar Zajec poročata o posvetovalnih obiskih, ki so se izvajali na

fakulteti. Tema pogovora je bila predvsem ureditev urnikov, več možnosti za opravljanje prakse, raziskovalne

skupine za mlade raziskovalce in preureditev sistema Komisije za kakovost, da bi le-ta lažje in bolj učinkovito

opravljala svoje naloge.

Predsednica Lara Gašpar poroča o dogajanju na seji ŠS UL, na kateri so povedali, da študentom, ki plačujejo

šolnino, le-te ni potrebno ponovno plačati ob ponavljanju letnika. Predsednica Lara Gašpar in podpredsednica

Katarina Novak sta sporočili, da sta se vključili v delovno telo ŠS UL za prenovo študentskih anket.

3. SKLEP: ŠS UL PEF je seznanjen s poročilom predsedstva.

Glasovanje: ZA 15 glasov.

Sklep je sprejet.

Predsednica Lara Gašpar poroča tudi o situaciji z denarjem, ki ga ŠS UL PEF vsako leto dobi od MIZŠ. Kljub

večkratnemu povpraševanju predsednica od FRS UL PEF ni pridobila informacije, koliko denarja smo prejeli in

ali smo le-tega sploh prejeli, kar je razlog za to, da denarja nismo porabili v predvidenem času (do konca leta

2022). Zaradi opisane situacije bomo verjetno primorani ta denar vrniti, ker ga nismo porabili v predvidenem

času.

4. SKLEP: ŠS UL PEF se strinja, da se zaradi nastale situacije napiše prošnja oziroma obrazložitev situacije in s

tem poskusi obdržati omenjene finance.

Glasovanje: ZA 15 glasov.

Sklep je sprejet.
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4. Poročilo predstavnikov komisij Senata UL PEF

Hana Rožman poroča o dogajanju na seji Komisije za kakovost, na kateri so pregledali poročilo o poteku

posvetovalnih obiskov, poročilo o stanju vzorčne evalvacije doktorskega študijskega programa in potrdili šablone

z ukrepi za Letno poročilo UL PEF 2022.

Domen Perovšek poroča o seji UO ŠO UL PEF, na kateri so se pogovarjali o tem, da še vedno niso prejeli

denarja, zato še ne morejo sprejeti finančnega načrta.

5. SKLEP: ŠS UL PEF je seznanjen s poročilom predstavnikov komisij Senata UL PEF.

Glasovanje: ZA 15 glasov.

Sklep je sprejet.

5. Dopis vodstvu glede udeleževanja predstavnikov študentov na oddelčnih sestankih

Liza Lozar Zajec predstavi predlog udeleževanja predstavnikov študentov na oddelčnih sestankih. Menimo, da je

prisotnost enega študenta na sestankih pozitivnega pomena za dobro komunikacijo in pretok informacij med

profesorji in študenti. Hkrati se zavedamo, da so določeni členi zaprti za javnost, zato bi lahko ob teh členih

študent zapustil sejo. Zato vodstvu podajamo prošnjo, da omogočijo udeleževanje na oddelčnih sestankih tudi

enemu ali dvema predstavnikoma študentov. To sta lahko npr. predstavnika najvišjih dveh letnikov posameznega

štud. programa, ki bi informacije nato predala ostalim predstavnikom letnikov, ki bi pomembne informacije nato

razširili med svojimi sošolci.

6. SKLEP: ŠS UL PEF naproša vodstvo, da bi določenemu številu študentov predstavnikov svojih letnikov

omogočili udeležbo na oddelčnih sestanih kateder v namen boljšega pretoka informacij med profesorji in

študenti.

Glasovanje: ZA 15 glasov.

Sklep je sprejet.

6. Finančne prošnje

Predsednica Lara Gašpar predstavi prošnjo Ane Remic, ene od predstavnic uredniškega odbora glasila Glasilka

logo-surdo, ki prosi za sofinanciranje izdaje nove številke glasila.

7. SKLEP: ŠS UL PEF se strinja s sofinanciranjem glasila Glasilka logo-surdo v vrednosti 200,00 €.

Glasovanje: ZA 15 glasov.

Sklep je sprejet.

Predsednica Lara Gašpar predstavi prošnjo Tine Fabjan, ki prosi za financiranje kotizacije za konferenco Učitelj

učitelju učitelj v vrednosti 20,00 €.
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8. SKLEP: ŠS UL PEF se strinja s financiranjem kotizacije za konferenco Učitelj učitelju učitelj v vrednosti 20,00

€.

Glasovanje: ZA 15 glasov.

Sklep je sprejet.

Ker se je na Razpis za financiranje kotizacije za udeležbo na konferenci Učitelj učitelju učitelj prijavilo manj

študentov od razpisanih mest, ŠS UL PEF sprejme ustno prošnjo za financiranje kotizacije za udeležbo na

konferenci članic Lize Lozar Zajec in Hane Rožman.

9. SKLEP: ŠS UL PEF se strinja s financiranjem kotizacije za udeležbo na konferenci Učitelj učitelju učitelj v

vrednosti 20,00 € za obe članici.

Glasovanje: ZA 15 glasov.

Sklep je sprejet.

Predsednica Lara Gašpar predstavi prošnjo Deje Dekleva, ki prosi za financiranje udeležbe na 3. mednarodni

konferenci Mladinskega doma Jarše z naslovom Sodobni izzivi dela z mladimi iz ranljivih skupin v vrednosti

70,00 €.

10. SKLEP: ŠS UL PEF se strinja s financiranjem udeležbe na konferenci Sodobni izzivi dela z mladimi iz

ranljivih skupin v vrednosti 70,00 €.

Glasovanje: ZA 15 glasov.

Sklep je sprejet.

Predsednica Lara Gašpar predstavi prošnjo Lize Lozar Zajec, ki prosi za financiranje udeležbe na 3. mednarodni

konferenci Mladinskega doma Jarše z naslovom Sodobni izzivi dela z mladimi iz ranljivih skupin v vrednosti

70,00 €.

11. SKLEP: ŠS UL PEF se strinja s sofinanciranjem udeležbe na konferenci Sodobni izzivi dela z mladimi iz

ranljivih skupin v vrednosti 70,00 €.

Glasovanje: ZA 15 glasov.

Sklep je sprejet.

7. Promocijski material

Zaradi napake dobavitelja termovk, ki je po pomoti naš logotip natisnil na napačne flaške, se predlaga odkup

dodatnih vgraviranih flašk z našim logotipom po nižji ceni.

12. SKLEP: ŠS UL PEF se strinja z nakupom dodatnega promocijskega materiala po nižji ceni.

Glasovanje: ZA 15 glasov.
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Sklep je sprejet.

8. Pregled projektov

Katarina Novak poroča o projektu PEFijada, kjer so se na Informativi dogovorili, da dogodek organizira UM

PEF. Dogodek bo potekal predvidoma 23. 5. 2023.

Tina Fabjan poroča o projektu okrogla miza, ki se bo izvajal v živo na fakulteti in za katerega se bi v naslednjem

mesecu določil termin. Predlaga tudi objavo ankete, v kateri bodo lahko študenti predlagali temo pogovora.

Liza Lozar Zajec poroča o projektu Podporne skupine za predstavnike letnikov, kjer bo prvi sestanek naslednji

teden.

Lara Gašpar poroča tudi o ideji izvedbe skupnega projekta v sodelovanju z UL FŠ - v smislu konference na temo

pedagogike, didaktike in športa. Več o tem se bo izvedelo na sestanku, ki se ga bodo udeležili predstavniki ŠS

obeh fakultet.

Ostali projekti so v začetni stopnji razvoja, zato bodo člani o njih poročali na naslednjih sejah.

13. SKLEP: ŠS UL PEF  je seznanjen s pregledom projektov.

Glasovanje: ZA 15 glasov.

Sklep je sprejet.

9. Študentska mnenja

Ta točka je zaprta za javnost.

10. Pobude in vprašanja

Na nas je bilo naslovljeno vprašanje s strani študentov glede plačila organizacije prakse, ki se plača na položnici

ob vpisu v letnik. Študente zanima, kaj to plačilo vključuje, saj si morajo študenti na veliko različnih smereh sami

poiskati šolo in mentorja za prakso ter sami urediti primerno dokumentacijo, zato se jim ne zdi smiselno, da

plačujejo organizacijo prakse.  Na to vprašanje ne poznamo odgovora, zato ga naslovimo na Kolegij dekana.

21. SKLEP: ŠS UL PEF vprašanje glede financiranja organizacije prakse naslovi na Kolegij dekana.

Glasovanje: ZA 15 glasov.

Sklep je sprejet.

Seja se je končala dne 15. 02. 2023 ob 19.35.

Zapisala:
Tina Fabjan
tajnica ŠS UL PEF
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